



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 6:e maj 2025 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Ninus Johansson [NJ]
Vice ordförande: Razan Saadi [RS]
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON]
SAMO: Olivia Sandberg [OS]
Arbetsmarknadsansvarig: Sandra Shaba [SS]
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT]
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [NJ]
Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 17:24
- §2. Val av justeringsperson** [NJ]
Mötet väljer Razan Saadi till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [NJ]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [NJ]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (250422)** [JD]
Mötet godkänner föregående protokoll (250422)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. Ordförande* [NJ]
Campusutveckling workshop den 22 maj, Avslutningsmiddag med styren och utskott, veronika är inspektör igen, Intervjuer

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Razan Saadi)



med nya valb, Verksamhetsplan, Hållt i SAL, Sektionsmötes kallelse. Dagligt arbete

- b. *Vice ordförande* [RS]
Har haft PA möte, det pratades om 1 dan på mottagningen, modulen samt deras karaktär. Det gick bra och mötet hade en bra ton. Skickade ut alla accesser för LP3 accesser. Alla i kontaktlistan är ifyllda. Annars dagligt arbete.
- c. *Ekonomiansvarig* [ON]
Prel budget för nästa verksamhetsår klar - visar sen, var med på sal, bokföringskväll inför ansvarsbefrielse med kassörer, haft info med kassörer som missade första, fixat med bal, möte chalmersfastigheter, fixat schema och mat osv inför ohm, övrigt dagligt arbete.
- d. *SAMO* [OS]
Sista OSA på onsdag, hållit aspning för JämH, valt in nya JämH, förberett styret ohm, SAL, äntligen fått information om stressföreläsningen och delat med Jocke, möte med Chalmersfastigheter, dagligt arbete
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [SS]
Hållit AW för Harm-aspar. Hållit intervjuer för nya Harm, totalt runt 20 sökanden. Valt in nya nominerade för Harm och har första träff med dem imorgon så planering av det är frf igång.. Hjälpt NollK med spons samt Balen med att starta nytt Sejfapaket. Jagat lokal till Mässan 2025 och ser ljust ut men går inte att spika förens Juni. Börjat småpilla med överlämningsgrejer och dylikt till nästa Arb och Harm. Piffat lite med ohm tillsammans med er andra
- f. *Utbildningsansvarig* [GRT]
Valt in nya SnH, dagligt arbete
- g. *Informationsansvarig* [JD]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Razan Saadi)



PR:at Sektionsmöte, Påbörjat skriva överlämningsdokument,
Dagligt arbete.

Beslutsfrågor

§7. Äskning DKV - Skyttet

[NJ]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då det behöver utredas angående billigare alternativ, klistermärken eller måla om nuvarande.

§8. Äskning DKV - Sensor

[NJ]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen med justering att köpa in från svenska Amazon istället.

§9. Äskning DKV - Lokal avställda eftersläpp

[NJ]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då det redan går under deras budgetposter.

§10. Äskning DKV - Toastjärn

[NJ]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

Diskussionsfrågor

§11. Möte med Chalmers fastigheter

[NJ]

Diskussion kring mötet. Inflytt från 16:e juni v 25. Ge förslag på var banderoller kan hängas samt märken.

§12. Piff och Puff inför Överlämning

[NJ]

Diskussion kring hur vi ska göra med överlämningen.

§13. Budgeten

[NJ]

Diskussion kring preliminär budget för 25/26.

§14. Sektionsmöte

[NJ]

Diskussion kring sektionsmöte 4.

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Razan Saadi)



Formalia

§15. Övriga frågor

Oscar: Kommittékickoff?

[ON]

Svar: 25/5, 1/6 eller 8/6

§16. Nästa möte (250520)

[NJ]

a. Action plan

Att Göra	Ägare	Målbild	Kommentar
----------	-------	---------	-----------

§17. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

[NJ]

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§18. Mötets avslutande

[NJ]

Ninus förklarar mötet avslutat kl. 20:23

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Razan Saadi)